

**Konformitätserklärung
gemäß der Richtlinie 2014/53/EU Radio Equipment Directive (RED)**

Declaration of Conformity in accordance with the Radio Equipment Directive 2014/53/EU (RED)

Valeo Telematik und Akustik GmbH • Max-Planck-Straße 28-32 • 61381 Friedrichsdorf



Hersteller / Manufacturer

VALEO Telematik und Akustik GmbH
Max-Planck-Straße 28-32
61381 Friedrichsdorf, Germany

erklärt, dass das Produkt / declares that the product

Gerätetyp / Type of device

In vehicle communication module

Modellnummer / Model no.

A-IVC-EU-02

bei bestimmungsgemäßer Verwendung den grundlegenden Anforderungen der Funkanlagenrichtlinie entspricht.

complies with the essential requirements of the Radio Equipment Directive, when used for its intended purpose.

Funkspektrum / Radio spectrum

EN 301 511 V12.5.1

Artikel / Article 3.2

EN 301 908-1 V15.1.1

EN 301 908-2 V13.1.1, EN 301 908-13 V13.1.1

EN 303 413 V1.2.1

EMV / EMC

EN 301 489-1 V2.2.3

Artikel / Article 3.1b

EN 301 489-19 V2.2.1

EN 301 489-52 V1.2.1

Gesundheit & Sicherheit / Health & Safety

EN 62 368-1:2014+AC:2015

Artikel / Article 3.1a

EN 62 311:2020

Die oben beschriebenen Geräte erfüllen die Vorschriften der Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.

The equipment mentioned above meets the requirements of the directive of the European parliament and Council of the European Union of June 8. 2011, for restriction of the use of certain hazardous substances in electronic equipment.

Die notifizierte Stelle der Kiwa Nederland B.V. (NB Nummer: 0063) hat eine Konformitätsprüfung gemäß Anhang III der Richtlinie 2014/53/EU durchgeführt und folgende EU-Baumusterprüfbescheinigung ausgestellt: 232140032/AA/00.

The notified body of Kiwa Nederland B.V. (NB number: 0063) performed a conformity assessment acc. to Annex III of Directive 2014/53/EU and issued the EU-type examination certificate: 232140032/AA/00.

Die Unterzeichnenden erklären als rechtsverbindliche Bevollmächtigte, dass die oben erwähnten Geräte den Anforderungen der RED Richtlinie entsprechen.

The signing legal authorities state that the equipment mentioned above meets the requirements of the Radio Equipment Directive.

Abgegeben durch / This declaration is submitted by

ppa. Yves Guillemin

- Product Line R&D Director -

i.A. Mikhail Gubin

- Certification Coordinator -

Friedrichsdorf, 09.03.2023